
Protokół Nr 175
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 23 września 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1210• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. or- Pani Monika Równicka.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik uczestniczył w posiedzeniu
zdalnie.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu Nr 173 posiedzenia Zarządu Powiatu.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) oceny sytuacji ekonomiczno - finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich za rok 2020,

b) uchwalenia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych

w Powiecie Koneckim na lata 2021-2030,
c) określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości lub części,

łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty
lub odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy
zastępczej,

d) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026,

e) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.
4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok,
b) uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum

Pomocy Rodzinie w Końskich.

5. Wyrażenie zgody na realizację wniosków o dofinansowanie ze środków

PFRON do likwidacji barier technicznych.
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6. Informacja na temat sprawozdania końcowego z wykonania zadania
publicznego pt: "Wakacyjna wyprawa w góry - kolonie w Szczyrku".

7. Wnioski do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego:
a) dla części terenu miasta Stąporków w rejonie skrzyżowania

ul. Marszałka Józefa Piłsudskiego oraz ul. Stanisława Staszica
wStąporkowie,

b) dla części terenu Gminy Stąporków obręb geodezyjny Niekłań Mały.

8. Sprawy różne:

• umowa użyczenia garażu blaszanego zlokalizowanego na działce

przy ul. Stanisława Staszica 2 w Końskich na potrzeby Powiatowego
Środowiskowego Domu Samopomocy wStąporkowie.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do
treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Zarząd bez uwag przyjął protokół Nr 173 posiedzenia Zarządu Powiatu.

Ad. 3

a) Z-ca Dyrektora d.s. Finansowych Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich

- Pani Beata Wójcik przedstawiła informację na temat sytuacji
ekonomiczno - finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za rok
2020. Stwierdziła, że raport został przygotowany na podstawie
sprawozdania finansowego za poprzedni rok obrotowy i zawiera analizę

sytuacji ekonomiczno - finansowej za poprzedni rok oraz prognozę

finansową na kolejne trzy lata obrotowe. Podkreśliła, że strata w wysokości

2 536 893 zł nie przekracza wysokości odpisu amortyzacyjnego.
Zobowiązania zostały pokryte w terminach. Szpital nie posiada zobowiązań

wymagalnych. Podkreśliła, że w 2020 roku nastąpił zauważalny wzrost
wynagrodzeń, w tym z tytułu opieki nad chorymi na COVID-19. Ponadto
przyczyną generowania straty jest niedoszacowanie procedur medycznych.
Środki z Narodowego Funduszu Zdrowia nie wystarczają na pokrycie
kosztów funkcjonowania placówki.
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Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o zwrot środków za
niewykonane w roku 2020 kontrakty.

Z-ca Dyrektora d.s. Finansowych Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich

- Pani Beata Wójcik odpowiedziała, że nie ma jeszcze wytycznych w tym
temacie, natomiast na rok obecny szpital otrzymał l 700 000 zł dodatkowych
środków z NFZ.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec poprosił Panią Skarbnik
o opimę.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że konsekwencją

osiągniętego wyniku finansowego będzie wprowadzenie programu naprawczego.
Oznajmiła, że analiza wskaźników wskazuje na brak równowagi finansowej.
Szpital pokrywa zobowiązania krótkoterminowe, ale wskaźnik zadłużenia jest
wysoki, co sygnalizuje kryzys. Raport zakłada stratę na kolejne dwa lata.
Zwróciła uwagę, że widać wzrost kosztów z działalności operacyjnej w stosunku
do przychodów ze sprzedaży.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron poparł

przedmówczynię. Stwierdził, że sytuacja ekonomiczna szpitala nie jest dobra i nie
bez znaczenia pozostają znaczne podwyżki dla lekarzy przyznane w 2018 roku.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że sytuacja jaka
miała miejsce w 2018 roku również miała wpływ na zaburzenie proporcji
przychodów ze sprzedaży i kosztów operacyjnych.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec stwierdził, że taka lub gorsza
sytuacja występuje w szpitalach w całym kraju.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, jaki
wpływ może mieć taka sytuacja dla finansów powiatu.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że wszystko
zależy od decyzji Rządu w odniesieniu do wyroku Trybunału Konstytucyjnego
dotyczącego pokrywania długów szpitali przez samorządy.
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Projekt uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno - finansowej
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za rok 2020 poddano pod głosowanie.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

b) Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej , Oświaty i Zdrowia - Pan
Marcin Wiaderny przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie
uchwalenia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie
Koneckim na lata 2021-2030. Oznajmił, że projekt strategii przechodził

procedurę konsultacj i społecznych i był omawiany na posiedzeniu Zarządu

Powiatu. Zapytał o uwagi, bądź propozycje do projektu.

Uwag nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

c) Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani
Urszula Przygodzka przedstawiłaprojekt uchwały Rady Powiatu w sprawie
określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości lub części,

łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności , rozłożenia na raty lub
odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej.

Oznajmiła, że przedmiotowa uchwała uszczegóławia zapisy ustawowe
i ustawodawca daje organom stanowiącym jst wolną rękę w kwestii
ustalenia zasad umorzenia. Ostania uchwała w tej sprawie była

podejmowana przez Radę w 2015 roku. Przygotowany projekt uchwały

przewiduje m.in. wprowadzenie nowego określonego katalogu przesłanek

do odstąpienia od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej

oraz nowego katalogu przesłanek umorzenia należności z tytułu opłaty za
pobyt w pieczy zastępczej.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.
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Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty
uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2021-2026,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

Oznajmiła, że proponowane zmiany dotyczą wykazu przedsięwzięć

i polegają na zwiększeniu planowanych limitów wydatków w roku 2022 o kwotę

522975 zł na realizację trzynastu przedsięwzięć polegających na budowie
i przebudowie istniejących przejść dla pieszych w ciągach dróg powiatowych
w związku z otrzymaniem dofinansowania ze środków Rządowego Funduszu
Rozwoju Dróg oraz na zmniejszeniu planowanych nakładów w roku 2021 na
przebudowę drogi powiatowej Końskie - Wąsosz - Czarna o kwotę 1 110850 zł,

w tym ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg o kwotę 666 O1O zł

i budżetu Gminy Końskie o kwotę 222 003 zł. Przystąpiła do omawiania
proponowanych zmian w budżecie powiatu. Stwierdziła, że wynikają głównie

z omówionych wyżej przedsięwzięć drogowych. Omówiła pozostałe zmiany.
Zwróciła uwagę, że w ich wyniku ulegnie zmniejszeniu deficyt budżetu, który po
zmianie wyniesie 8 866399 zł.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Ad.4
a) Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani

Urszula Przygodzka przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie
uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Końskich. W związku z wcześniejszymi licznymi zmianami
treści regulaminu zaproponowała zmianę całości dokumentu w celu
ujednolicenia tekstu i jego większej czytelności. Omówiła proponowane
zmiany, w tym również zmiany kadrowe. Stwierdziła, że poszerzył się

katalog zadań z uwagi na wprowadzenie pilotażowego programu
"Aktywny samorząd", który wprowadzono do regulaminu. W kwestiach
kadrowych zaproponowała, aby z uwagi na zwiększone zadania w Zespole
Osób Niepełnosprawnych dołożyć 1 etat inspektora. Na stanowisko to
odbędzie się konkurs. Zawnioskowała o dodatkowe środki na ten cel.
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Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron oznajmił, że

wyjaśnienia ustne dotyczące zmian w Regulaminie Organizacyjnym placówki są

niewystarczające. Poprosił o dostarczanie w przyszłości pisemnego uzasadnienia
proponowanych zmian. Stwierdził, że w związku z zaistniałymi w ostatnim czasie
sytuacjami widzi konieczność wprowadzenia do Regulaminu stanowiska Z-cy
Dyrektora. W związku z koniecznością zabezpieczenia na ten cel środków

finansowych przedmiotowa zmiana obowiązywałaby od początku następnego

roku.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o stanowiska
pracowników zatrudnianych na podstawie umów zleceń oraz umów o dzieło.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

stanowiska te nie powinny być uwzględniane w schemacie organizacyjnym, ale
Zarząd powinien mieć informację w tym temacie na piśmie.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani
Urszula Przygodzka odnosząc się do wypowiedzi przedmówców stwierdziła, że

jeżeli chodzi o poradnictwo specjalistyczne to w PCPR są zatrudnione osoby na
podstawie umów zleceń.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec poprosił Panią Dyrektor
o przygotowanie informacji na piśmie dotyczącej proponowanych do
wprowadzenia zmian do Regulaminu Organizacyjnego placówki oraz informacji
w zakresie pracowników zatrudnionych na podstawie umów zleceń na następne

posiedzenie Zarządu. Zaproponował odłożenie rozpatrzenia sprawy do czasu
uzyskania dodatkowych informacji.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił uwagę, że należałoby

uwzględnić w Regulaminie wniosek Pana Wicestarosty o wprowadzenia
stanowiska Z-cy Dyrektora PCPR. Podkreślił, że chodzi o zabezpieczenie
w projekcie budżetu na rok 2022 środków finansowych na ten cel.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik oświadczył, że on także jest za
przełożeniem sprawy na jedno z kolejnych posiedzeń Zarządu. Poprosił
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o dostarczanie Regulaminów Organizacyjnych na tyle wczesnie, aby było

dostatecznie dużo czasu na analizę treści omawianych dokumentów.

Biorąc pod uwagę powyższe Zarząd przełożył sprawę do rozpatrzenia na
jedno z kolejnych posiedzeń.

Ad.5
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani

Urszula Przygodzka przedstawiła trzy nowe wnioski o likwidację barier
technicznych oraz wniosek, który był już rozpatrywany przez Zarząd

o dofinansowanie zakupu łóżka rehabilitacyjnego.

Zgodnie z propozycją PCPR Zarząd wyraził zgodę na realizację trzech
wniosków dotyczących dofinansowania do likwidacji barier technicznych t.j. do
zakupu wózka prysznicowego oraz do zakupu pralek automatycznych.

W kwestii oceny zasadności wniosku o przyznanie dofinansowania do
zakupu łóżka rehabilitacyjnego Zarząd, biorąc pod uwagę uzasadnione
wydatkowanie środków PFRON wyraził zgodę na dofinansowanie zakupu łóżka

kwotą 8 000 zł.

Ad. 6
Zarząd zapoznał się ze sprawozdaniem końcowym z wykonania zadania

publicznego, o którym mowa wart. 18 ust. 4 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie pt: "Wakacyjna wyprawa
w góry - kolonie w Szczyrku".

Ad. 7
Zarząd postanowił złożyć wnioski do miej scowego planu

zagospodarowania przestrzennego w zakresie uwzględnienia zapisu o zakazie
lokalizacji przedsięwzięć mogących znacząco oddziaływać na środowisko dla
części terenu miasta Stąporków w rejonie skrzyżowania ul. Marszałka Józefa
Piłsudskiego i ul. Stanisława Staszica w Stąporkowie oraz dla części terenu
Gminy Stąporków w obrębie geodezyjnym Niekłań Mały.
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Ad.8
Zarząd użyczył garaż blaszany zlokalizowany na działce po północnej

stronie budynku administracyjnego Starostwa na potrzeby Powiatowego
Środowiskowego Domu Samopomocy wStąporkowie

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1345 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

.......................~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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